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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/23-01/27 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-10 
Rijeka, 07. lipnja 2023. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 3. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

3. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 07. lipnja 2023. godine (srijeda) u 18:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Robert Forempoher, predsjednik VMO 
 Branko Miljak zamjenik predsjednika VMO  
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Dražen Mataja, član VMO 
 Nenad Srdoč, član VMO 
 Biserka Perman, član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO  

 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Jelena Zorić-Domitrović, članica VMO 

 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Robert Forempoher i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Kontakt policajac na području MO Sveti Nikola 
2. Rasvjeta pothodnika u Ivekovićevoj ulici  
3. Lijepljenje raznih obavijesti po stupovima javne rasvjete i na autobusnim 

stajalištima 
4. Usvajanje izvješća sa provedene programske aktivnosti EKO akcija 03.06.2023  
5. Dopisi građana  
6. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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Usvajanje zapisnika s 2. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

Predsjednik Vijeća obavijestio je nazočne članove da se sjednica nije održala u sjedištu MO Sveti 
Nikola Zametska 6 (kako je bilo navedeno u pozivu) radi poplave većih razmjera koja se je 
dogodila iz Waldorfskog vrtića u jutarnjim satima 07.06.2023. godine prema prostoru dvorane, 
spremišta i tajništva pri tom izazvavši veće štete na građevinskom dijelu i opremi. 

Prisutni članovi Vijeća su primili informaciju na znanje. 

AD 1 
 
Predsjednik Vijeća iznio je nekoliko slučajeva vandalizma i oštećenja imovine građana (uglavnom 
krađa goriva i dijelova sa motornih vozila parkiranih na javnim površinama) tijekom večernjih i noćnih 
sati na javnim parkiralištima i ostalim javnim površinama. Također je iznijeta problematika remećenja 
javnog reda i mira na javnim površinama. U svrhu prevencije opisanih radnji predložio je da se uputi 
dopis I Policijskoj postaji kojim se traži uvođenje redovitog obilaska na području MO Sveti Nikola 
interventne policije, te ponovno uvođenje kontakt policajca, kako bi građani mogli prijaviti gore 
navedene radnje. Nakon izlaganja otvorena je rasprava. 
 
Zaključak: Prisutni članovi Vijeća su jednoglasno podržali prijedlog da se uputi Dopis I 
Policijskoj postaji  

AD 2  
 
Predsjednik Vijeća Robert Forempoher obavijestio je članove Vijeća o problematici rasvjete u 
pješačkom Pothodniku na spoju Ivekovićeve ulice i Maria Gennaria. Osvrnuo se je i na ranije 
prepiske i nastojanja prošlog saziva Vijeća MO Sveti Nikola da se oštećena rasvjeta prvo izgrađenog 
traka obilaznice vrati u prvobitno stanje. Nakon kraće rasprave donijet je slijedeći: 
 
 
Zaključak: Prisutni članovi Vijeća su jednoglasno podržali prijedlog da se upute dva dopisa. 
Dopis KD Energo za povratak u prvobitno stanje rasvjete na prvo izgrađenom kraku 
obilaznice, a drugi dopis bio bi zamolba za novu rasvjetu drugog kraka obilaznice Hrvatskim 
autocestama, Tehničkoj ispostavi Rupa u čijoj je nadležnosti održavanje Riječke obilaznice. 
 
 
AD 3 
 
Predsjednik Vijeća Robert Forempoher je, kao komunalni problem, iznio učestale pojave lijepljenja 
obavijesti na stupove javne rasvjete i stupove svjetlosne prometne signalizacije, te autobusne 
čekaonica kojim se reklamira čišćenje i odvoz otpada sa tavana, drvarnica i drugih vrsta otpada 
pozivom na brojeve navedene na naljepnicama. Nakon kraće rasprave donijet je slijedeći: 
 
Zaključak: Članovi Vijeća su jednoglasno donijeli odluku da se KD Energo u čijoj je 
nadležnosti održavanje javne rasvjete uputi dopis kojim se traži čišćenje naljepnica sa 
stupova, kao što se to čini na autobusnim čekaonicama 
 
 
AD 4 
 
Predsjednik Vijeća dao je na uvid Izvješće sa provedene Ekološke akcije dana 03.06.2023. te je 
Vijeću pročitana zahvala stanara Crnčićeve ulice 8 koja je Vijeću MO Sveti Nikola upućena putem 
Ovlaštenog predstavnika stanara.  
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo Izvješće o održanoj Eko akciji. 
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AD 5 
 
Dopisa građana nije bilo od održavanja 2. sjednice Vijeća 18.05.2023. godine 
 
 
 
AD 6  
 

 Predsjednik Vijeća je prisutne članove izvijestio o edukaciji održanoj u Gradskoj vijećnici 
dana 01. lipnja 2023. godine .Posebno se je osvrnuo na izlaganja u vezi uvođenja Vijeća 
građana. Predložio je da se Vijeće MO Sveti Nikola ne složi sa predloženim način 
proširivanja uloge građana u predlaganju i odlučivanju oko tema važnih za građane putem 
Vijeća građana dok postoje legitimno, na izborima, izabrani članovi Vijeća. 

 
Zaključak: Prijedlog je podržan sa 5 glasova za i jednim suzdržanim glasom. 
 

 Članovi Vijeća upoznati su sa mogućnošću Javnog uvida u prijedlog izmjena i dopuna 
Prostornog plana Grada Rijeke i Generalnog urbanističkog plana grada Rijeke s početkom 
13.06.2023. godine. 

 
Zaključak: Članovi Vijeća primili informaciju na znanje 
 

 Obzirom da nije zaprimljen odgovor Gradonačelnika na upit Vijeća  MO Sveti Nikola o načinu 
rada Waldorfske škole i uredovnog vremena tajništva u Zametskoj 6 predlaže se slanje 
požurnice  

 
Zaključak: Prisutni članovi Vijeća su jednoglasno podržali prijedlog da se uputi požurnica 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati.   

 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 

 

 

Zapisničar– referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Robert Forempoher 
 

 


